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Zápisnica 

Z riadneho zasadnutia OZ vo Vrbnici, ktoré sa uskutočnilo dňa 26.10.2023 

o 15:00 hod. v zasadačke Obecného úradu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



PROGRAM : Návrh programu podľa pozvánky /Príloha č. 1/ 
Úvodné náležitosti  
V súlade s § 12 ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení a v znení neskorších predpisov z 
riadneho Obecného zastupiteľstva vo Vrbnici otvoril starosta obce p. Dominik Tokár privítaním 
poslancov OZ a prečítal návrh programu zasadnutia. 

Konštatoval, že na zasadnutí OZ je väčšina prítomných poslancov, takže obecné zastupiteľstvo je 
podľa § 12 ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. spôsobilé rokovať a uznášať sa vrátane prijímania 
všeobecné záväzných nariadení. /Príloha č. 2 – prezenčná listina/ 

Počet prítomných : 4 

Počet neprítomných : 0 

Z toho ospravedlnení :3 /Jolana Kančiová, Juraj Dubjak, Richard Dubjak/   

Neospravedlnený : 0 

Starosta obce p. Dominik Tokár určil za overovateľov zápisnice: Ján Tokár, Dušan Kudelás 

 
UZNESENIE č.39/2023 

Z riadneho rokovania Obecného zastupiteľstva Obce 

Vrbnica zo  dňa:  

26.10.2023 

 

K bodu 1 Program jednania riadneho zasadnutia OZ Vrbnica  

Obecné zastupiteľstvo Obce Vrbnica podľa §12 ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v z. n. p. 

konštatuje, že 

obecné zastupiteľstvo ako celok v zmysle §12 ods. 7 zákona o obecnom zriadení je schopné 
rokovať a uznášať vrátane prijímania VZN  

schvaľuje  

v zmysle § 12 ods. 5 program Riadneho zasadania obecného zastupiteľstva  

Hlasovanie: 

Za: 4 Ján Šutai Paľo, Dušan Kudelás, Matúš Petera, Ján Tokár 

Proti:   
Zdržal sa:   
Neprítomní:    

Konštatujem , že uznesenie bolo prijaté. 

 



2./ Rôzne  

Poslanec obecného zastupiteľstva Dušan Kudelás požiadal o slovo a požiadal starostu obce 
o vysvetlenie niektorých vecí, ktoré sa týkajú obecného úradu. Išlo najmä o dohodnutie si dní 
v týždni a hodiny konania zastupiteľstiev do budúcna. Navrhoval neskorší čas, nakoľko 
niektorí poslanci majú pracovné povinnosti.  Taktiež poukázal na fakt, že nemáme stále 
kontrolóra obce a tým pádom ani osobu, ktorá by kontrolovala financie obce. Predložil 
poslancom a starostovi obce faktúry, ktoré boli obci vystavené a žiadal ku každej vysvetlenie. 
„Zaujíma ma, ako bol financovaný majáles. Taktiež chcem vedieť, aká je pracovná doba 
a akým spôsobom  platíme ekonóma obce p. Ing. Tkáča Miroslava. Ďalej ma zaujíma faktúra 
za upratovacie práce na obecnom úrade a či máme ako obecný úrad platenú upratovačku. 
Zaujíma ma tiež ihrisko, ktoré sme mali vybudovať pre deti pri bytovkách a faktúry, kde sú 
vyúčtované  pracovné cesty  p. Ing. Tkáča, ktoré boli zverejnené na obecnej stránke. Taktiež 
ma zaujíma či má obec právnika. Chcem upozorniť na nepokosené záhrady občanov, ktorí sa 
nezdržiavajú v obci, nakoľko sa vetrom potom prenášajú aj do záhrad iných občanov. Tiež 
treba urobiť poriadok s uličkou pri Bánomovi, nakoľko kríky rastúce v priekopách popri ceste 
už zasahujú do cesty. Čo sa týka porezu vyschnutých stromov pri ceste, tak sa na tom začne 
robiť po sviatkoch.“ 

Rozprava: 

Ing. Tkáč Miroslav – ekonóm obce : 

 „ Čo sa týka schôdzí obecného zastupiteľstva budeme sa snažiť vyhovieť vašej požiadavke. 
Na obecnom majalese sa kupovali z obecný peňazí kofola a veci potrebné na varenie gulášu. 
Ostatné veci boli hradené sponzormi. Ohľadom hlavného kontrolóra je situácia taká, že je 
vyhlásené výberové konanie, ale zatiaľ sa neprihlásil žiaden záujemca. Bývalý hlavný 
kontrolór Mgr. Huňár mal na odovzdanie funkcie 60 dní, ale ukončil svoju činnosť v obci zo 
dňa na deň. Faktúry za pracovné cesty sú účtované z dôvodu vybavovania pracovných 
záležitostí obce ohľadom projektov a záležitostí týkajúcich sa krajského školského úradu, 
ktorý sídli v Košiciach. Veľké upratovanie sa robilo z dôvodu otvorenia materskej školy 
a nakoľko mala prísť hygiena ,tak aby bola škôlka aj obecný úrad v poriadku muselo sa urobiť 
hĺbkové upratovanie. Čo sa týka pracovnej doby ekonóma obce,  počas týždňa chodí na obec 
môj zamestnanec, ktorý rieši ekonomické záležitosti obce. Obec ma právnika, ktorého služby 
sa využívajú sporadicky podľa potreby. Čo sa týka nepokosených záhrad, obec zašle 
majiteľom nehnuteľností výzvy na pokosenie.“ 

„Čo sa týka výstavby materskej školy, tak výberové konanie vyhrala michalovská firma. 
Súbežne prebieha prieskum trhu na zabezpečenie zariadenia a vybavenia materskej školy. Na 
dostavbu učebných priestorov Základnej školy Vrbnica sa dokončuje projektová 
dokumentácia.“ 

Citrák Štefan – občan obce: „Ja by som chcel upozorniť na pokrikovanie detí, ktoré sa 
zdržiavajú na mostíku. „ 

K vedenému bodu neboli vznesené žiadne iné  pripomienky. 

Starosta obce predniesol návrh na uznesenie. 

 



UZNESENIE č.40/2023 
Z riadneho rokovania Obecného zastupiteľstva Obce 

Vrbnica zo  dňa:  

26.10.2023 

 

K bodu 2 Rôzne 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vrbnica podľa §12  , odsek 5,písm. b zákona č. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

berie na vedomie 

-informácie p. Ing. Tkáča Miroslava 

Hlasovanie: 

Za:   
Proti:   
Zdržal sa:   
Neprítomní:    

 

 
3./Záver  
Nakoľko bol program riadneho zasadnutia vyčerpaný, starosta obce poďakoval všetkým 
prítomným a poslancom a ukončil zasadnutie. 
 
Overovatelia :  Dušan Kudelás, Ján Tokár 
 
 
 
Zapisovateľka: Štefánia Dudášová   

 
Dominik Tokár v. r.        
starosta obce  

 


